
Zápis z jednání školské rady ze dne 22.11. 2018 

 

Přítomni:  Ing. Simona Hrtúsová, Ing. Štefan Hrtús, RNDr. Martina 

Zakopalová, Lotka Ševelová, Mgr. Aleš Kouřil  

Hosté:  Mgr. Robert Podlas 

Omluveni: Mgr. Věra Vystrčilová 

 

1. Úvod 

Přivítání členů Školské rady předsedou a panem ředitelem. Novou členkou školské rady je po 

doplňujících volbách z řad rodičů a zákonných zástupců zvolená Ing. Simona Hrtúsová. Volební 

období současné sestavy školské rady je tříleté a končí v listopadu 2019.  

2. Schválení výroční zprávy 

Dle školského zákona č. 561/2004 Sb, § 168 1b) školská rada schvaluje výroční zprávu o činnosti 

školy. Zprávu dostali členové školské rady v elektronické podobě k prostudování. K jejímu obsahu 

neměli výhrad a zpráva tak byla jednomyslně schválena. Pan ředitel okomentoval personální situaci a 

změny v sestavě učitelského sboru.  

3.  Různé, diskuse 

Pan ředitel seznámil členy školské rady s aktuálními děním ve škole, především se situací, která 

nastala v době před třídními schůzkami a během jejich konání v úterý 20.11.2018. Všichni přítomní 

členové školské rady: 

- vyslovují podporu současnému vedení školy při řešení veškerých personálních a výchovně-

vzdělávacích problémů  

- bere na vědomí, že všichni členové učitelského sboru mají odpovídající odbornou kvalifikaci a 

tudíž jsou způsobilí a kompetentní vykonávat svou profesi na odpovídající úrovni  

- podporuje věcné řešení problémů založené na vzájemné komunikaci vedení a učitelského 

sboru na jedné straně a rodičovské veřejnosti na straně druhé. Jakékoliv útoky v osobní 

rovině na pedagogické pracovníky považují členové školské rady za nepřijatelné 

 

 

 


